
T,ilpisnica
z jedenristeho zasadnutia obecndho zastupitel'stva v Radoli

konandho dfia 18. aprfla 2016 od 17.00 h.

Pritomni:
Ing. Anton Tk6Eik, starosta obce

Poslanci : Ing. Viera Andelova, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocir, Ing, Peter Kubik, Ing.
Andrea Schmidtovii, fubs5 $upol, Jin Sustek.

ial$i pritomni; Bc. Katarina Adf,mkovii, hlavn6 kontroldrka obce, Alena Franekov*,
zapisovatel'ka, Du$an Mif,ian, Elen komisie pre Bport, kultriru a $kolstuo, Vladirnir
Ochodnidan.
Prezendn6 listina tvori prilohu z{pisnice.

N$vrh programu rokovania obecndho zastupitel'stva uvedenli v pozvdnke:
1. Otvorenie
?. Schvilenie programu zastupitel'stva
3. Urdenie ndwhovej komisie, overovatel'ov zfpisnice
4. Kontrola uzneseni
5. Plnenie rozpodtu obce Radol'a za rok 2015
6. Stanovisko hlavneho kontrol6ra k Ziveredndmu ufitu Obce Radol'a a rozpodtovdmu

hospoddreniu za rok 2015
7. Zixereinli fdet Obce Radol'a a rozpodtovd hospod6renie za rok 2Al5
8. Informdcia o vykonanej kontrole d. 1i2016
9. Dopravni situicia v obci
10. Inform6cie o qivoji situdcie pri pripravovanej vystavbe dialhice D3
1 t. Informdcia o priprave posviacky novostavby kostola sv. Cyrila a Metoda
12. Diskusia
13. Zhver

K bodu I
Zasadnutie Obecndho zastupitel'stva v Radoli otvoril a viedol Ing. Anton Tkridik, starosta obce.
Privital vletkfch pritornnych. Starosta obce kon5tatoval, Le po{et pritomnych poslancov je
sedem a zasadnutie obecndho zastupitellstva je uzn65ania schopn6. Nepritomni: Ing. Jozef
Macri5, Ing. Emilia Meria6ov6.

K bodu 2
Po obozn*meni s jednotliyymi bodmi programu uvedendho v pozv6nke, starosta obce vyzval
pritomnych o n{vrhy na doplnenie bodov programu. Zo strany poslancov neboli iiadne
doplflujrice body. Obecne zastupitel'stvo hlasovanim schv6lilo program, ktorym sa bude riadit'
zasadnutie obecndho zastupitel'stva.
Hlasovanie:
za'. 7 (Ing. Viera Andelov6, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocir, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea
Schmidtova, Eubo$ Supol, Jdn Sustek)
proti: 0, zdrZali sa: 0 {hlasovalo 7 poslancov}
Starosta obce kon5taioval, Ze rokovanie obecndho zastupitel'stva sa bude riadif schviilenym
programom v zneni, ako bol uvedeny v pozvi{nke.

K bodu 3
Urdenie nfvrhovej komisie a overovatel'ov z{pisnice:



Ndwhovd komisia v zloieni: Ing. viera Andelov6, Lubo5 Supol
overovatelia z6pisnice v zloieni: Jan Sustek,Ing. Juraj Janik.
Hlasovanie:
za'. 7 (Iag. Yiera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing..Ivan Kociu, lng. Peter Kubik, Ing. Andrea
Schmidtovi, [ubo5 Supol, Jdn Sustekj
proti. 0, zdrtali sa: 0 {hlasovalo 7 poslancou}
Starosta obce kon5tatoval, ie n6vrhovri komisia a ovsror,'atelia zripisnice boli schv6leni.

h bodu {
Starosta obce preEital uznessnia zo zasadnutia obecneho zastupitel'stva zo df,a 25. 0t 2016.
Informoval o ich plneni po jednotliqich bodoch. V5etky uznesenia boli splnene. Starosta obce
infarmoval, ie Uznesenie 6512015 v zneni: ,,Obecnd zastupitellstvo poveruje Obecnlir rirad
za1af rokovania so Slovens\fm pozemkovyrn fondom o moEnosti zripisu parcely, na ktorej sa
sfidasni pristupov* komunikdcia nach6dza, na list vlastnictva obce Radol'a. Termin: do 31. 03.
2016" je , rieleni a aby bolo realizovatelhd, poiiadal o posunutie terminu na 30. 06. ZAL6.
Zo strany poslancov neboli Ziadne d'alSie doplfiujfice otiizky ku kontrole uznesenia.
Hlasovanie:
za'. 7 (Ing. Yiera Andelovd, Ing. Juraj Janik, Ing. Ivan Kocirr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea
Schmidtovd, Lubo3 Supol, Jdn Sushk)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)
Obecnd zastupitellstvo schvdlilo upravu terminu plnenia uznesenia65DAfi 231. 03. 2016 na
30. 05. 2016.

K bodu 5
Starosta obce predloiil poslaneorn obecrt€ho zastupit*l'stva dokument Plnenie rozpogtu obce
Radol'a za rok 2015. (Tvori prilahu zipisnice.) V tabul'kovej Easti s{r uveden€ prijmy k 31 . 12.
?015 vcelkovej sume:925 772 Eur derpanie qfdavkov k3l. I?. ?015 vcelkovej sume:
92? 381 Eur,
Obecn€ zastupitel'stuo schv6lilo Plnenie rozpodtu obce Radola za rok 2015.
Hlasoyanie:
za:7 {Ing. Viera Ande1av6, Ing. Juraj Janik. Ing. Ivan Koefr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea
Schmidtov*, Iubo$ Supol, Jdn Sustek)
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)

K hodu 6
Hlavn6 kontrol6rka Bc. Katarina Adimkovi predloZila poslancom stanovisko k Zi1eredndmu
tiitu Obce Radol'a arozpodtovdmu hospodiireniu za rok 2015. Odborn* stanovisko hlavnej
kontrolorky k Z*veredn€mu tf,tu obce Radofa za rok 201 5 tvori prilohu z6pisnice.
Ing. Peter Kubik - kofko faktirr je po lehote splatnosti?
Starosta obc.e - ani jedua, v5etky boli uhradend v terrnine splatnosti.
Ing. Andrea Schmidtov6 - akd sri nedoplatky pani Pavelovej.
Starosta obce - pohl'ad6vky su v pohybe, niedo zaplati, ine poloiky evidujeme neuhradend.
N6jomnd zmluva je do konca tohoto roku.
Obecnd zastupitelstvo berie na vedomie Odbornd stanovisko hlavneho kontrol6ra k
Zril'eredndmu tdtu Obce Radofa za rok 2015.

K bodu 7
Ziveredny udet Obce Radol'a a rozpodtove hospoddrenie za rok 2015 - ndwh bol vyveseny na
uradnej tabuli obce od dia 1. 3. 2016.



Ing. Peter Kubik, predseda komisia pre financie a sociilne veci - hospoddrenie obce sa riadilo
podl'a rozpodtu sctrvilendho obecnyim zastupitellstvom df,a 31. 10. 2Dl4 uznesenim [. lg4l20l4
s ndslednymi fipravami podas roku 2015. Odporuda obecndmu zastupitel]stvu schv6lif.
Ziwerebnlf ri[et Obce Radol'a a rozpodtovd hospodirenie za rok 2015 tvori prilohu zdpisnice.
Hlasovanie:
za'. 7 (Ing. Viera Andelovd, Ing. Jurat Janik, Ing. Ivan Koctr, Ing. Peter Kubik, Ing. Andrea
Schmidtov6, Ilubo5 Supol, Jdn Sustekj
proti: 0, zdriali sa: 0 (hlasovalo 7 poslancov)
Starosta obce konStatoval, Ze obecnd zastupitellstuo schvdlilo: Zileredny ridet Obce Radol'a
a rozpodtovd hospoddrenie za rok Z}fi bez qihrad, tvorbu rezervndho fondu vo qi5ke 4 454,11
Eur.

K bsdu I
Hlavni kontroldrka obce Be . Katarina Ad*rnkov* predlotila poslaneom obeeneho
zastupitel'stva informdciu hlavnej ksntroldrky Oboe Radol'a o vykonanej kontrole d. I/?016,
Spriiva z kontraly d. 1l?016 tvori prilohu zfpisnice.
obecnd zastupitel'stvo berie na vedomie Spr*vu z kontroly E. 112016.

K bodu I
Starosta obce zaslal poslaneom nrivrh rie5enia dopravnej situ6eie v obci. Upozornil na
nevyhnutnost' rie5if viacerd dopravne problemy, klore sa po sdlleneni statickej dopravy
(problemy s parkovanim) dajt rozdelit' na skupiny:
a) Zikaz vjazdu motorovych vozidiel
b) Definovanie hlavnlich ciest
c) Yytvorenie novych jednosmernfch komrnrikdcii
d) Vytvorenie spomalbvacich ostrovEekov.

Rie5enie k bodu a) - v iasti Sustkovce na spojnici s Ka3tisl'om vo svahu nad domom p. Kocfira
a pod domom p. $kon'agovej (potrebnd 2x zitkaz vjazdu, lx slep6 ulica pri dome p. Svr[ka
(bfvalli Tinex), v iasti Majer nad domom p. Supola, pri predajni Maso - rideniny.

Rie$enie k bodu b) - ak nie sri osadend dopravnd znaEky, malo by ptatif pravidlo pravej ruky.
Cudzi vodi* l'ahko prehliadne odbo[ky, ktord dasto vyzeraju ako n6jazd do dvora.
Ako hlavnd cesty:
- cesta, po lctorej jazdi MHD a je hlavnou komunikriciou vo vnritri abce (Ja$$ovd cesta, L6ny

I, Liiny Il, zixaz pod Skolou, okolo Vadidovskdho potoka ai po Vadilovskf cestu),
- cesta, po ktorej prichidzajri n6vltevnici cintorina a obsluhuje lokalitu na Tehelni. Cestou

zhora z cintorina alebo z Tehelne nemii cudzi vodiE $ancu zbadat', ie tam je odbodka
smerom Pod Dirbravku. Teda hlavni cesta od kriiqvatky pri Lipich po pryu kriiovatku Na
tehelni (d'alej len podl'a pravidla pravej ruky),

- Star6 cesta fie frekventovanej5ia ako boind ulitky * Skotfia, Nad kostolom)
Cesta v prvom bode, teda t6, po ktoreJ jazdi MHD je nadradend ostatnyrn dvom hlavnym
cestim, takie v kriZovatkfch s Linmi sa budu obe cesty ako hlavnd kondit'.

Rie5enie k bodu c) - vytvorenie jednosmernlich komunikdcii -- mohli by vyriesit' niektore
zbyodne prejazdy obcou, su jedinym rie5enim nieklorych dopravnych ,,lievikov", ked' sa na
cestu okrem dvoch proti sebe idircich automobilov nem6 Sancu rrmestit' este aj chodec alebo
cyklista. Rovnako by to pomohlo vyrie5iti aj dasf zimn*ho obdobia, ked' kv$li nevyhnutnej
zimnej irdrtbe zikonite doch*dza k ruiovaniu vazol'ky. Rie$it' dopravnir situiciu sezdnne



odmietam z principu. Alebo problem je a treba ho rie5it' alebo nie je. V dopravnom znaEeni nie
je vhodne robif dastd zmeny. Na ceste plati, ie zvyk je ielezni koHetrh a maf alibisticky
vyvesenir po celli rok niekde znadku ,,Pozor! Zmena dopravn€ho znadenia" sa mif,a utinkom.
- Stari cesta v irseku od domu p. MaruSovej po odbodku do uliiky Nad kostolom v smere ku

kostolu (z6rove[ ako hlavnd cesta), kvOli uliEke Nad kostolom ui musi d'alej pokraEovat'
aho abojsmemd miestna komunik{cia. -Iednosmernsst' Starej cesty zamedzi zneuiivaniu
Skotne ako skrathry pre nedisciplinovan;ich vadiEov.

- Ja55ov{ cesta (v smere jazdy MHD) zailiatok pri dome p. Maru$ovqi a konies pri dome p"

Andela"
- Na Lrike - jednosmerni cesta bude ponechani.

Riesenie k bodu d) * vytvorenie spomal'ovacich ostrovdekov:
- Pri ZS s tvtS PoO Mokqfm
- Pod Tehelf,ou (pri dome I. Kocrira).
Ing" JurE .Ianik * musime myslief aj na d'al"-{ich irdastnikov premdvky, sir to oyklisti, ehodei.

Budujednosmerkou na JaI5ovej ceste ohrozeni, pretoZe v5etci pOjdu do protismeru. Je to velkd
rizikc. Pr*ve naopak bolo by dobre menif znaEenie, aby boli Soferi v strehu. V Radoli to nie je
ai tak€ zl€, aby sme rie5ili takdto situicie. Postalovalo by zniienie qichlosti.
Xuba$ $upol - zatati sa doprava okolo 5koly, odporuda iba sezdnne ako bolo v minulosti.
Starosta obce * v$etky zmeny v doprave bude kornunikovat' s dopravnfm in$pektordtom.

Ing. Ivan Kocirr - velfoi' probldm sil zaparkovand auta na ceste. Pri dome sf cez cestu

zabudovane mreZe. Pri prejazde autom buchaju, zvl&St' v noci silno poEut'. Nesirhlasi

s navrhovanou hlavnou cestou, nakol'lco vodidi idu rluhlo, prekralujri rychlost'.
Ing. Andrea Schmidtovi - tiei odporuia hlavnu cestu z Dirbr*vky, bolo by lep$ie z hl'adiska

bezpef,nosti, nie je dobry Yfhl'ad.

Starosta obce - odbodka na Dirbravku nie je dobre viditelhd. Cesta na cintarin m{ logiku ako

hlavn6 z pohl'adu frekvencie 6ut. Spomalbvacie ostrovdeky by zabezpe[ili zniZenie rlichlosti.
Ing. Peter Kubik - odporuda spomel'ovacie asfaltovd ostrovdehv. Po hlavnej ceste pod Skolou

bude zhustend prem6vka. Obec v pripade posunu svahu musi rie5it' spevnenie, aby nedo5lo

k ujme na majetku.
Ing. Juraj Janik - kaidf obec sa snali [o najqichlej5ie dopravu odviest'z obce, my predlZujeme.

Hlasovanie:
za: 5 {Ing. Yiera Andelovi, Ing. Ivan Kocrir, Ing. Peter Kubik, Ing., Iubo5 Supol, Jan Sustek)
prati: 0, zdriali sa: 2 (Ing. Juraj Janik, Ing. Andrea Schmidtovfi) (hlasovalo 7 poslancov)
Obecnd zastupitel'stvo schval'uje ripravu dopravnych pomerov podl'a uvedenlirch nirrrhov.

K bodu 1"0

Starosta obee informoval, ie:
dialhica D3 cez Kysuce je sirEastlou Programsv€ho vyhl*senia vl*dy a nerCIzumie panike, ktoru
vyvolali starostovia a prim*tori z Hornych Kysuc ohl'adom pripadndho pozastavenia jej
vystavby. NemA Eiadne infarm*cie o tom, te by sa s zastaveni D3 Ia i len uvatovalo, a nie fe
by sa taketo zastavsnie pripravovalo. Pripravuje sa technickd riesenie estakddy. Z jeho prfprav
zatial'vyplyva:
- smerovd vedenie dialhice na pilieroch bude rovnakd, ako by bolo v pripade tunela,
- vozovka bude vedeni: priblitne 10- 15 m nad terdnom, svetl* r$$ka pod dialhicou teda bude

6-H m,
- pOjde o mierne stirpanie pribliine v logike terdnu, teda od Zitiny smerom na eadcu,



- pre Radol'u je najd$leiitej5ie umiestnenie dvoch pilierov v blizkosti sridasndho mosta do
Kysuckdho Novdho Mesta, tie budu postavend tak, aby ostala zachavan6 sridasnf, cestnd
komunikdcia,

- ,,6erven6 benzinka" p. Sukenika ostane zachovand,
- VyuZitie pl0ch pod estakfdou ako bolo avizovane, polita s vyuiitim napr. na $ponovisk6.

_ Bude to predmetom budilcich rokovani.
DalSie informf,cie budu poskytovand na zasadnutiach obecndho zastupitellstva.

K bodu 1l
Starosta obce poskytol inform{cie o priprave posviacky novostavby kostola sv. Cyrila
aMetoda, klor6 sa bude konat'dfia 23.04. ?Otd o 10,00 h. Organizadnd pok3rny, dopravnd
obmedzenia a d'al$ie inform6cie sri zverejnend v novoill Efsle Spravodajcu obce. Rie$i sa e$te

prenos prostrednictvom monitoroy pre nfv$tevnikov, ktori budir vonku.

K bodu 12

Starosta obee preEital poslancorn doruEenri iiadost' o finan$nu podporu pri organizovani akcie
?. rof;nika Radol'sk* heligdnka, L1oru zaslali organizritori: Ilubomir Ondru$ek. Du$an MiEian,
Ivliroslav Mact5, Vladimir Ochodnidan. Na zasadnutie obecndho zastupitel'stva sa dostavili p.

DuHan Miiinn a Yladimir Ochodnifan.
Starosta obcs - v obecnom rozpoEte miime vyElenene prostriedky na kulturu, budeme mficf
preplatit'upomienliove predmety. Treba v dostatoEnom predstihu ozn6mit'po*et irdinliujircich.
Pripadne sa m02e uhradit' nealko obderstvenie v sume podl'a poiltu irflastnikov a propag6cie

obce.

Du5an Midian * pod'akovsl za tstretovosf. Podujatia by sa malo zridastnit' pribliine 30

heligonkiirov z kraja" Potiadal o zapoiidanie pivn;ich setov, v pripade nepriazniv€ho poEasia

o poskytnutie priestorov s6le obecndho riradu. V Zrikladnej umeleckej Skole v Kysuckom
Novom Meste sa otvoril I. roilnik vo vyudbe hry na heligdnku.

Starosta obce infonnoval:
- o podanfch iiadostiach o tinanlnu podporu v rimci projektov MAS Dolnd Kysuce a na

vyleplenie Sportoveho powchu v telocvidni,
- o irprave ihriska v Riekach, obec reprezentuje muZstvo mlad5ich Ziakov, star5ich Ziakov,

v $kole sa otv6ra pripravka,
- obecny pozemok na Tehelni je zavezenli a upraveny,
- sdla pre5la rekonltrukciou, urobi sa e5te prekrytie radi6torov, koncom roka pri dostatku

financ,ii by sa mohlo dorobit' javisko s oponou, osvetlenie,
- v pl6ne je dorobenie cesty cez Zithradky.
Ing. Andrea Schmidtovd - pani Z*hradnikovd sa pfta, Ei je v pliine aj cesta Pod Dubravkou.
Starosta obce * musime dorobit' cestu c*z Ziluardky. Bola urobeni len predbeinf vysprivka,
e$t* sa dak* na mikrokoberec. Na Starq ceste v okoli kastolaje urobeny chodnik. baHi chodnik
planujeme vybudovaf od kriiovatky k obecndmu riradu. Ing. Emilia Meriadovf * predsednfdka

komisie qfstavby a tivotndho prostredia pldnuje zvolat' stavebnir komisiu. Okrem indho treba

vyrie$it' aj spSsob odvedenia daid'ovej vody do existujircich priepustov pri kriZovatke a pri
materskej Skole.

Jdn Suskk - l'udia sa pj'tajir na kompost$ry.

Starosta obce * riesime cez MAS verejnd obstar6vanie, vyzva je otvoreni. V priebehu leta by
sa mohla zrealizovaf. Do obce by i51o 500 - 600 kusov. Robime aj verejne obstar6vanie na

odpad. Teraz zabezpeduje firma T+T, a.s. Zilina.



Jin Sustek - odpadovd nAdoby pri SIt * po vyvoze rychlo zaplnend. Smeti sypir ubytovani

v ubytowi, Y dezoldtnom stave je kivka cez potok. Treba opravit'. Pri valcavani ihriska sa

po*kodili skrule s poklopmi.
Ing. Andrea Sehmidtav* * kedy b-ude doroben* Smikalka.
Starosta obce - Sm;fkalka rnusi byt asadenf podl'a predpisov, nesmie byt orientovan6 do

piesku. Robime svojpomocne, podl'a moinosti.
Jin Sustek - kedy bude vydany spravodajca. Chce dat' dl6nok.
Starosta obce * Spravodajca je ui v tlali. Bude v f,om inform6cia k futbalovdmu turnaju 18.

juna.
Ing. Peter Kubik - v r6mci Europrojektov .je vyzva na flnancovanie prispevkov na vystavbu

materskej Ekoly. Yr6tilo by sa 95 -olo n6kladov. .le to vyznamn& akcia. Mali by sme 3k0lku pre

asi 50 deti. Dala by sa situovat'k hale, porie$ila by sa tak prepojenie budov.
Ing. Juraj Janik - bolo by vhodne rie$it' pri z6kladnej 5kole.

Ing" Andrea Schmidtov* * kapacita materskej $koly je neposta*ujrica, uvita zvylenir kapacitu.

Suhlasi za ostatne rnamiEky.

K bodu 13

Y$etky body schv*lendho programu zasadnutia Obscndho zastupitefstva v Radoli boli
prerokovane. Nikto z pritomnych poslancov nemal iiadne pripomie-ly Starosta obce ukoniil
rokovanie obecneho zastupitefstva. Pod'akoval pritomnlim za udast'. Cas ukonfenia rokovania
o 19,20 h.

Overovatelia zdpisnice :

JAn $ustek

Ing. Juraj Janik

v{/u(n
Ing.Anton TkAf ik

starosta obce


